
Onderstaande vraag is door de fractie van D66 gesteld. Deze is voorgelegd aan de accountant.
Het antwoord heb ik inmiddels.

D66
- kan de Accountant zijn/ haar licht laten schijnen over de toename van de personele lasten in 
relatie tot de toename van het aantal fte en in relatie tot de kosten voor externen?
Deze vraag / opmerking zullen wij doorgeleiden naar de accountant. 

Antwoord van de Accountant:
Wat we kunnen doen is dat we vanuit onze controle aangeven wat we hier aan gedaan hebben en 
welke ontwikkelingen wij zien in de FTE’s en de loonkosten. 
De vraag wat een goede verhouding is (externen vs. vaste formatie) is een bedrijfsvoering 
vraagstuk en daarbij is het college aan zet. 
Daar zou het college beleid voor moeten hebben, wat al dan niet is vastgesteld in samenspraak 
met de raad.

Met vriendelijke groet,

Roelof Kuiper
Coördinator Jaarrekening


